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Rada Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego 

Komisja Gospodarki i Budżetu 

 

Protokół nr 7 

z 7 posiedzenia w dniu 20 stycznia 2025 r. 

 

Obecni: 

1. Andrzej Baron 

2. Agnieszka Demska-Furgał 

3. Bogumiła Freitag 

4. Danuta Klimek 

5. Anna Kubica 

6. Łukasz Odelga 

7. Marek Piekorz 

8. Aleksandra Pudełko 

9. Bernard Pustelnik 

 

 Spóźniony: 

1. Marek Spyra 

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

- Wicestarosta p. Zofia Dudek 

- Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami p. Agata Banaszczuk-Bąk 

- Naczelnik Wydziału Administracji p. Zbigniew Suchostawski 

- Radna p. Krystyna Wróbel 
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1. Zatwierdzenie porządku obrad Komisji 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz poddał pod głosowanie zaproponowany porządek 

posiedzenia (zał. nr 1). 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad Komisji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Baron, Agnieszka Demska-Furgał, Bogumiła Freitag, Danuta Klimek, Anna Kubica, 

Łukasz Odelga, Marek Piekorz, Aleksandra Pudełko, Bernard Pustelnik 

NIEOBECNI (1) 

Marek Spyra 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz stwierdził, że porządek posiedzenia został przyjęty 

jednogłośnie. 

  

  

2. Sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2024 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz przedstawił sprawozdanie z działalności  komisji za rok 

2024 oraz poinformował radnych, że otrzymali materiał dotyczący gospodarki leśnej na terenie 

powiatu z Nadleśnictwa Kobiór i Katowice, które były przedstawione na posiedzeniu komisji 

w dniu 19.08.2024 r. 

 

Wobec braku uwag, poddał sprawozdanie z działalności komisji za 2024 r. pod głosowanie 

(zał. nr 2). 
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Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Andrzej Baron, Bogumiła Freitag, Danuta Klimek, Anna Kubica, Łukasz Odelga, Marek Piekorz, 

Aleksandra Pudełko, Bernard Pustelnik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Demska-Furgał 

NIEOBECNI (1) 

Marek Spyra 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz stwierdził, że sprawozdanie z działalności komisji 

za 2024 r. zostało przyjęte większością głosów. 

 

 

O godz. 14.36 do obrad dołączył członek zarządu p. Marek Spyra.  

 

 

3. Opinia nt. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami p. Agata Banaszczuk-Bąk 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

na rzecz Gminy Bieruń, wraz z uzasadnieniem. Celem darowizny jest regulacja stanu prawnego 

gruntów zajętych pod pas drogowy drogi gminnej – ul. Wylotowej w Bieruniu. 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz zgłosił uwagę do tej uchwały. Mapka załączona do 

tego projektu uchwały przypomina mu mapkę dołączoną do projektu uchwały kilka lat temu, kiedy 
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przekazywano drogę ul. Zamoście do Lędzin. Wtedy mapka również nie miała żadnych oznaczeń, 

skali, brakowało opisu kto ją zrobił, potwierdzeń jakie te działki są. Tamta uchwała została 

zakwestionowana przez Wojewodę. Dlatego prosiłby, aby na sesję mapka była już uzupełniona.  

 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami p. Agata Banaszczuk-Bąk 

sprostowała, że dołączona mapka nie jest załącznikiem do uchwały. Jest to mapka tylko poglądowa, 

aby radni mogli zobaczyć jakie fragmenty ulicy są przekazywane.  

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz dodał, że na tej mapce nie ma wymienionych 

numerów działek, nie widać, które działki są przekazywane.  

 

Wobec braku dalszych głosów, Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia nt. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Baron, Agnieszka Demska-Furgał, Bogumiła Freitag, Danuta Klimek, Anna Kubica, 

Łukasz Odelga, Marek Piekorz, Aleksandra Pudełko, Bernard Pustelnik, Marek Spyra 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
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4. Opinia nt. projektu stanowiska Rady Powiatu w sprawie poparcia apelu Rady Miasta 

Rybnika dotyczącego planów przedwczesnego zamknięcia Elektrowni Rybnik 

 

Naczelnik Wydziału Administracji p. Zbigniew Suchostawski przedstawił projekt stanowiska Rady 

Powiatu w sprawie poparcia apelu Rady Miasta Rybnika dotyczącego planów przedwczesnego 

zamknięcia Elektrowni Rybnik. 

 

Członek Zarządu p. Andrzej Baron uważa, że sprawą oczywistą jest poparcie tej uchwały, 

ponieważ  dotyczy istotnych spraw bezpieczeństwa energetycznego. Przedstawił krótką informację 

dotyczą energii pozyskiwanej z wydobycia węgla kamiennego, stanowisko UE w tej kwestii oraz 

pozyskiwania nowych źródeł energii odnawialnej.  

 

Wobec braku dalszych głosów, Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz poddał projekt 

stanowiska Rady Powiatu pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia nt. projektu stanowiska Rady Powiatu w sprawie poparcia apelu Rady Miasta Rybnika 

dotyczącego planów przedwczesnego zamknięcia Elektrowni Rybnik. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Baron, Agnieszka Demska-Furgał, Bogumiła Freitag, Danuta Klimek, Anna Kubica, 

Łukasz Odelga, Marek Piekorz, Aleksandra Pudełko, Bernard Pustelnik, Marek Spyra 

  

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz stwierdził, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt stanowiska Rady Powiatu. 
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5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

 

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz poddał protokół nr 6 z dnia 5.12.2024 r. pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Baron, Agnieszka Demska-Furgał, Bogumiła Freitag, Danuta Klimek, Anna Kubica, 

Łukasz Odelga, Marek Piekorz, Aleksandra Pudełko, Bernard Pustelnik, Marek Spyra 

  

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz stwierdził, że protokół nr 6 z 5.12.2024 r. został 

przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 

 

 

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski 

  

Radny p. Bernard Pustelnik zwrócił uwagę na problemy techniczne z tabletami używanymi przez 

radnych na posiedzeniach. Te urządzenia mają ok. 5-6 lat, więc ten sprzęt elektroniczny jest leciwy. 

Dlatego chciałby złożyć wniosek do Zarządu Powiatu o zakup tabletów z wolnych środków 

z 2024 roku, przeznaczyć kwotę ok. 40 tys. zł na tablety dla 17 radnych z zarządem włącznie. 

Poprosił przewodniczącego o poddanie wniosku pod głosowanie, zaznaczając, aby nie kupować 

ich za 1 200 – 1 300 zł, tylko tak ze średniej półki, za około 2 200 – 2 500 zł, wtedy unikną 

komplikacji i na dłużej wystarczą, a muszą im służyć przez najbliższe cztery lata lub dłużej. 

Czasami pliki są duże, długo się otwierają, muszą czekać. Uważa, że jakieś wolne środki na pewno 

z 2024 roku zostały. 
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Członek Zarządu p. Marek Spyra poprosił, aby nie kupować tabletów Huawei, bo one po dwóch 

dniach leżenia w torbie się rozładowują. Zasugerował, aby to był Samsung z litową baterią.  

 

Przewodnicząca Rady p. Anna Kubica potwierdziła, że ostatnio miewała problemy z tabletem 

podczas komisji. Popiera propozycję radnego w sprawie zakupu nowych tabletów.  

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń w dyskusji Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz poddał 

wniosek radnego p. Bernarda Pustelnika go pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o zakup w I kwartale 2025 r. nowych tabletów dla 17 radnych, proponowana kwota 

minimum 40 tys. zł z wolnych środków roku 2024 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Baron, Agnieszka Demska-Furgał, Bogumiła Freitag, Danuta Klimek, Anna Kubica, 

Łukasz Odelga, Marek Piekorz, Aleksandra Pudełko, Bernard Pustelnik, Marek Spyra 

  

Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz stwierdził, że wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń, Przewodniczący Komisji p. Marek Piekorz zamknął posiedzenie 

Komisji. 

 

Przygotowały: 

Renata Gryczuk 

Grażyna Sojka 

 

Zał. 2 


